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زارع پور در حاشیه هیئت دولت: 

اینترنت مانند هوا می ماند، نمی شود آن را قطع کرد

وزیر فرهنگ در حاشیه هیت وزیران؛

ممنوع الخروجی برخی از هنرمندان ارتباطی به کار هنری آنها ندارد

سعیدی نماینده  چابهار در مجلس: 

آقای رئیس جمهور، نمی شود دنبال تیک آبی 
و خاکستری باشید و مردم به اینترنت دسترسی 

نداشته باشند

سرویس سیاســی-معین الدین سعیدی در 
نطــق میان دســتور خود  ضمن ســام و درود و 
رحمت خداوند بر ملــت بزرگ ایران و همچنین 
تبریک به مناسبت میاد بانوی بزرگ اسام دخت 
نبــی حضرت فاطمه زهرا )س( بــه ویژه بانوان و 
مادران نیز که مربیان واقعی انسان و انسانیت هستند 
اظهار کرد: بزرگان کشور و مسئولان ایران مقدس! 
شما را به خدا مردمانتان را دریابید، مردمان سیستان 
و بلوچستان سالیان درازی است که با امید به وعده 
های ما و شــما شب و روز می گذرانند بس است 

دیگر.
وی افزود: از خدا بترســید و بترسیم که نا امید 
کردن خلق خدا ناروا است این بار درخواستم متفاوت 
است به حرمت مروتتان برچسب محرومیت را از 
اســتان، شهرها و روستاهای ما بردارید که با تزریق 
این واژه شوم بر اهل و دیار ما هیچ پیشرفتی حاصل 
نشــد، بلکه انگیزه رشــد از جوانان ما گرفته شد و 
در پناه این تعبیر نامناســب به ســکون تن داده اند، 
 ما محروم نیســتیم و ما ثروتمندترینیم و هم منزل 

اقیانوسیم. 
دیار ما مهد عالمان، شــاعران، اندیشمندان و 
دادخواهان است تمنا می کنم از انفورماتیک فیلمی 
نــه از محرومیت بلکــه از مظلومیت آن مردم و بی 
تدبیری ما به تماشــا بگذارند خاضعانه اما مصرانه 
از اعضــای هئیت رئیســه هم می خواهم اندکی به 
حرمت نه بنده بلکه به حرمت آن مردم ســکوت را 

رعایت کنند.
نماینــده مردم چابهار، نیک شــهر، کنارک و 
قصرقند در مجلس عنوان کرد: عزیزان همین انسان 
هایی که در صف بنزین و آرد دیدید به خدا قســم 
اگر خطری مام میهن را تهدید نماید اولین کســانی 
هســتند که ســینه خود را برای وطن سپر خواهند 
کرد من جا دارد از عزیزان در کمیســیون انرژی که 
۱۴۰۰ کیلومتر راه را در کمتر از ۴۸ ساعت پیمودند 
و درد این مــردم را از نزدیک دیدند و همچنین از 
مدیرعامل شــرکت پخش و پالایش فرآورده های 
نفتی تشــکر کنم انشاالله در این سفر تدبیری عاجل 

بیندیشند.
ایــن نماینــده مــردم در مجلس بیــان کرد: 
همچنین از همکارانم در کمیسیون های فرهنگی، 

عمران و کشــاورزی که انصافا نگاه ویژه به حوزه 
ســواحل مکران دارند تشــکر می کنم، با توکل به 
خــدا و تعهد به وطــن و  ارداه آهنین و تاش بی 
وقفه قطار توســعه شهر، استان و کشور را سرعت 
می بخشــیم. رهبر انقاب ســال هاست بر توسعه 
ســواحل مکران تاکید داشــتند اما ما و مســئولان 
 اجرایــی چــه کردیم جــز همایــش و نمایش و 

سیمنار . 
ســعیدی تاکید کرد: متولیان توسعه، توسعه 
یک فرآیند برون زا نیســت کــه بتوان آن را تزریق 
کرد توسعه باید در شــاخص های توسعه انسانی 
شکل گیرد با صف های طولانی بنزین چون دریایی 
ناپیداکرانــه، حاشــیه عظیم، نانوایی بــا آرادهای 
آغشــته به خاک، کمترین سرانه فضای آموزشی، 
بیمارســتانی با کمبودهای عدیده و بیمارانی افتاده 
در چنگال درد و افتاده در راهرو و تانکرهای آبی که 

خرید آنها به بهای تمام حقوق کارمندان و کارگران 
می انجامد به توســعه نخواهیم رسید اما جا دارد از 
زحمات مدیران جهادی نظیر وزیر نیرو، آقای فتاح 
ریاســت بنیاد مستضعفان و آقای  نیک زاد ریاست 
بنیاد مســکن به دلیل نگاهشــان به سواحل مکران 

تشکر می کنم.
وی تاکید کرد: از دولت انتظار داریم که بحث 
نــگاه ویژه را کنــار بگذارند و در عمل به دردهای 
استان سیســتان و بلوچســتان بپردازند همچنین 
عنایت داشته باشید که با توجه به شرایط آرامی که 
در کشور وجود دارد از رئیس جمهور انتظار داریم 
بحث فضای مجازی را جدی بگیرند و پلتفرم هایی 
که فیلتر شــدند و باعــث بیکاری حجم عظیمی از 
مردم شدند را باید آزاد کرد نمی شود ما و شما دنبال 
تیک آبی و خاکســتری باشــیم اما مردم دسترسی 

نداشته باشند.

ســرویس سیاســی-وزیر ارتباطات و 
فنــاوری اطاعات تاکید کرد: به شــدت با قطع 
سراسری اینترنت مخالفت کردیم و اعتقاد داریم 
اینترنــت مثل هوا می ماند و به تمام زندگی مردم 
 وابســته شــده، پس نمی شــود اینترنت را قطع 

کرد.
عیســی زارع پور وزیر ارتباطات و فناوری 
اطاعــات در حاشــیه هیئت دولــت در جمع 
خبرنگاران اظهار کــرد: اینترنت طبقاتی به این 
معنا کــه یک طبقه خاصی اینترنت پرســرعت 
داشــته باشد، نداریم و همه مردم برای ما خاص 

هستند.
وی افــزود: اما برخی از ســایت ها تحریم 
شــده اند و ما در حال فراهم کــردن ابزارهایی 
برای برنامه نویســان هســتیم تا سایت هایی که 
مــا را تحریم کرده اند و دسترســی های خاصی 
احتیاج دارند، یا برای گیمرها شــنبه یا یکشــنبه 
ابــزار جدیدی را رونمایی کنیم که پینگ بازی ها 
برایشان پایین تر بیاید، آیا اسم چنین چیزی را باید 
اینترنت طبقاتی گذاشــت؟ ما امکانات جدیدی 
 را برای دسترســی بهتر قشــر خاصــی فراهم 

می کنیم.
وزیر ارتباطــات در رابطه با وضعیت قطع 
اینترنت برای برگزاری کنکور ارشــد تاکید کرد: 

ما به شــدت با قطع سراسری اینترنت مخالفت 
کردیم و اعتقــاد داریم اینترنت مثل هوا می ماند 
و به تمام زندگی مردم وابســته شده، از اقتصاد، 
آموزش، فرهنگ و ســرگرمی پس نمی شــود 

اینترنت را قطع کرد.
زارع پــور افزود: درخواســت ســازمان 
سنجش در این زمینه بررسی شد و با چند شرط 
با آن موافقت شد که صرفاً در محدوده حوزه های 
امتحانی و فقط اینترنت همراه، آن هم با اطاعات 
قبلی باشــد. کســانی که در این محدوده هستند 
از پیش پیامی دریافت می کنند تا آمادگی داشــته 

باشند.
وی تصریــح کــرد: صرفاً هم در ســاعت 
برگزاری کنکور این امر به شــکل خیلی محدود 
انجام شــود تــا نگرانی ها برای حفظ ســامت 
کنکور رعایت شود. البته اعتقاد داریم روش های 
پیشرفته تر و فناورانه ای برای مبارزه با تقلب وجود 
 دارد که ســازمان ســنجش به سمت آن حرکت 

می کند.

ســرویس سیاســی- وزیر فرهنگ و ارشاد 
اســامی گفت: ممنوع الخروجی یک روند قضائی 
دارد و برخــی از هنرمندان یا در اجتماعی شــرکت 
کردند یا کار خاف قانونی از ســوی آنها رقم خورده 

است که ارتباطی به کار هنری آنها ندارد.
محمد مهدی اســماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد 
اســامی در حاشیه جلســه هیئت وزیران در جمع 
خبرنگاران اظهار داشــت: یــک جنبه مهم برگزاری 
جشــنواره فجر ایجاد نشــاط اجتماعی است. هیچ 
جشــنواره فیلمی در دنیا مانند جشنواره فیلم فجر ما 

مردمی نیست.
وی عنــوان کرد: مردم در جشــنواره فیلم فجر 
حضــور دارند، انتخاب می کنند و با حضور وســیع 
خود به جامعه نشاط می بخشند. وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسامی در رابطه با شایعه تحریم جشنواره فجر گفت: 
قباً هم گفته شده است که این مساله مربوط به چند 
رسانه مزدور و خارج نشین است که حیات و مماتش 

در این کار است.
اسماعیلی اضافه کرد: هنرمندان ما با شوق و شور 
در صحنه هســتند. از این هفته پیش فروش فیلم های 
جشــنواره آغاز خواهد شد و برآورد همکاران ما این 

اســت که باید ســالن ها را افزایش دهیم که در حال 
انجام است و بخش های جانبی و جایزه های جانبی نیز 
فعال شده است. وی در خصوص ممنوع الخروجی 
برخی از هنرمندان گفت: ممنوع الخروجی یک روند 
قضائــی دارد و مــا در وزارت فرهنگ وظیفه خود 
دانستیم از هنرمندانی که دچار مشکل شدند حمایت 

کنیم. برخی از آنها در اجتماعی شرکت کردند یا کار 
خاف قانونی رقم خورده اســت که ارتباطی به کار 
هنری آنها نداشــته و اقدام قضائی انجام شده است و 
قضائی با آنها برخورد می شود. وزیر فرهنگ افزود: ما 
اینها را خانواده فرهنگ و هنر می دانیم و در حد امکان 

تاش می کنیم مشکل آنها حل شود.

نماینده چابهار، نیک شهر، کنارک و قصرقند در مجلس گفت: از رئیس جمهور انتظار داریم بحث فضای مجازی را جدی بگیرند 
و پلتفرم هایی که فیلتر شدند و باعث بیکاری حجم عظیمی از مردم شدند را باید آزاد کرد نمی شود ما و شما دنبال تیک آبی و خاکستری باشیم اما 

مردم دسترسی نداشته باشند.

سرویس سیاسی- نماینده مردم 
شازند در نطق میان جلسه علنی امروز 
مجلــس گفت:به عنوان نماینده مردم 
ایران به همه مســئولین کشور هشدار 
جدی می دهم کــه مراقب رفتارهای 

خطرناک دولت مردان ترکیه باشند.
محمــود احمدی بیغش در نطق 
میان دســتور جلســه علنی مجلس 
شورای اســامی گفت: نطق بنده در 
خصوص یک مســئله بسیار حیاتی و 
در رابطه با اقدامات کشــور ترکیه در 
حــوزه های آبریــز رودخانه مرزی ارس و تبعات گســترده و خطرناک آن 
برای ســه کشور ایران، ارمنستان و جمهوری آذربایجان است. همانگونه که 
مســتحضر هستید دولت ترکیه با اجرای طرح وان تاکنون از هیچ اقدامی در 
جهت کم شــدن آب ورودی رودخانه ارس به کشــورهای پایین دست نظیر 

ایران خودداری نکرده است.
وی تاکید کرد: بررسی های فنی نشان می دهدکلیه فعالیتهای سدسازی 
ترکیــه بر روی رودخانه ارس بــدون توجه به معاهدات بین المللی بوده و با 
احداث این سدها حقابه کشورهای ذی نفع در پایین دست ساخته شده، حجم 
آب جاری رودخانه ارس را بیش از یک و نیم میلیارد مترمکعب کاهش داده 
است. این مسئله تا اینجای کار یعنی وقوع فاجعه ای جبران ناپذیر در غفلت 
ســوال برانگیز مسئولان کشــور، در برابر اقدامات مخرب و زیاده خواهانه 

کشور ترکیه.
این نماینده مجلس اظهارکرد: ملت عزیز و نمایندگان محترم مستحضرید 
که این کار در سال آبی زراعی سال ۱۴۰۲ باید شاهد کمبود شدید منابع آبی 
دشــت های وسیع شمال غرب کشور نظیر پارس آباد ،مغان و اردبیل باشیم. 
در این میان متاســفانه کشــورهای ارمنســتان و آذربایجان هم بیشتر گرفتار 
اختافات داخلی و کشــمکش هایی هســتند که عامل اصلی این تنش ها نیز 
همان آنکارا اســت. به همین دلیل با ایران جهت حل مســائل رودخانه ارس 
همراه نیستند ،حتی کشور ارمنستان به دلیل سرازیر شدن پساب های صنعتی 
حاوی عناصر ســنگین و نیروگاه هسته ای متسامور به رودخانه ارس تاکنون 
برای ایران مشــکات زیادی ایجاد کرده اســت، جای تاسف است که رفتار 
انفعالی دولت و مشــغول شدن به خریدن سه فروند هواپیمای مسافربری از 
ترکیه که از قضا از رده خارج و فرســوده هم هســتند باعث شــده تا با چنین 
فاجعه روبرو شویم لذا از همین تریبون به دولت سیزدهم و همچنین مسئولان 
دو کشــور ارمنســتان و جمهوری آذربایجان هشدار می دهم که بهره برداری 
اســت سه سد کاراکتورز، سویمات، تولزلوجات،در ترکیه بر روی رودخانه 
ارس،حجم ذخیره آب در ســدهای ارس، خداافرین و قزقلعسی در ایران را 
که مصارف کشــاورزی مناطق حاصلخیز کشــور را برعهده دارد به شدت 
کاهش داده است، همچنین نیازهای آبی دو کشور ارمنستان و آذربایجان نیز 

با چالش مواجه کرده است.
وی ادامه داد: متاســفانه ایران، ارمنستان و جمهوری آذربایجان تا امروز 
منفعانه ترین برخورد را با این اقدام غیرقانونی و غیرانســانی ترکیه داشتند. 
انتظار می رود هر چه ســریعتر به دور از ماحظات سیاســی و تا دیر نشده با 
گفتگو های محکم و بازدارنده ، از طریق اتخاذ دیپلماسی مناسب و پیگیری از 
مراجع بین المللی، از زیاده خواهی ترکیه در این زمینه جلوگیری به عمل بیاید.
وی تاکید کرد: به عنوان نماینده مردم ایران به همه مســئولین کشــور 
هشــدار جدی می دهم که مراقب رفتارهای خطرنــاک دولت مردان ترکیه 
باشند. در آینده نه چندان دور دنیا بر سر منابع آبی وارد چالش جدید خواهد 

شد.
احمدی بیغش بیــان کرد: ضمن آرزوی موفقیت برای رئیس کل بانک 
مرکــزی، تغییر به وجود آمده در ســطح مدیریــت کان اقتصادی را محترم 
شمرده و امید می رود سیاست گذاری های جدید بستر تحول جدی در حوزه 

پولی و اقتصادی کشور را فراهم سازد.
وی تاکیــد کرد: آنچه بیش از هر چیزی از مدیریت جدید بانک مرکزی 
انتظار می رود، ســاماندهی وضعیت آشفته ارز در کشور از طریق راهبردهای 
اساسی و محوری است تا این مرکز فرماندهی مالی و پولی به جایگاه نظارتی 
و مدیریتی واقعی خود برگردد، یکی از این انتظارات تغییر ریل پولی کشور 
از وضع دوگانه فعلی به یک واحد تک ســاختی اســت که با حذف ریال و 

جایگزین کردن تومان به پول ملی عملی خواهد شد.
وی با بیان اینکه تومان کام رایج در تمام مراودات کشور است، گفت: 
ریال صرفاً وجه دولتی داشــته و از ســر اجبار کاربرد دارد ،لذا حذف ریال و 
تمرکز بر واحد تومان به خودی خود یک صفر از پول را حذف و تا حدودی 
به احیای ارزش پولی کمک خواهد کرد، نکته اساسی در این سیاست صرفه 
جویی گســترده ای است که در نظام پولی کشــور در سطوح مختلف اتفاق 

می افتد.
احمــدی بیغش با اشــاره به موضوعات نظارتی در کشــور تاکید کرد: 
موضوعــات نظارتی امروز در غفلت ناظــران ، و موضوع نظارت بر اجرای 
قوانین، تبدیل به یک بدعت خطرناک در کشــور شده است. موضوع مربوط 
به رســوخ و نفوذ غیر متعارف باندهای فســاد و مافیایی در ارکان مختلف 
حاکمیت در ســطوح گوناگون است، این در حالی است که حکمرانی نرمال 
و مشروع صدها ویژگی بارز دارد که آن را از حکمرانی های بی پایه و فساد 
پذیــر متمایز می کند. در یک حکمرانی ســالم و مبتنی بر اصل قانون مداری 
همه روزنه های فساد بسته می شود و اجازه رانت خواری به هیچ شخص و 
جریانی داده نمی شود ،چطور می شود ما دم از حکمرانی سالم و پاک بزنیم 
اما در همین مدل مورد ادعا، معاون صنعت وزیر صمت که مدیری سالم و با 
تقواست به واسطه مقاومت در برابر امیال پلید جریان فاسد تا پای مرگ مورد 
ضرب و شتم قرار گیرد؟ لازم است با این مورد و موارد مشابه برخورد قاطع 
و عبرت آموزی صورت گیرد. وی تاکید کرد: یکی از دلایل مسلم این حجم 
از گستاخی متصل بودن این باندهای فساد به بخش نفوذ پذیر از بدنه دولتها 
و برخی معدود از نمایندگان مجلس و همچنین مراکز دیگر اســت، متاسفانه 
بعضا از تریبون همین مجلس به طرز معناداری عوامل پشــت صحنه مسایل 
گفته شــده، مورد حمایت حمایت رســمی قرار گرفته اند، یک نمونه بارز را 
به شــرح زیر بیان می دارم؛ در دهه ۹۰ با حمایت مســتقیم یکی از مهره های 
کلیدی دولت قبلی، ۲۰ هکتار از مجموعه پالایشگاه دولتی شازند توسط یک 

خانواده تصرف و به ظاهر مجوزهای لازم را اخذ نموده است.

ســرویس سیاســی- عضــو 
کمیســیون امنیت ملی مجلس گفت: 
امروز رئیس جمهور در مورد بودجه 
۱۴۰۱ اظهاراتــی را مطــرح کردند و 
به نظر می رســد کــه اطاعات غلط 
در اختیار ایشــان قرار داده می شود؛ 
درخواســت ما به عنــوان نمایندگان 
مجلس این اســت کــه حداقل اخبار 
و اطاعات درســت برای ایشان تهیه 
شود؛ از نظر رئیس جمهور تورم مهار 
شــده، بیکاری و گرانــی کاهش پیدا 

کــرده و درآمدها افزایش یافته اما مــردم از وضعیت فعلی بیش از هر زمانی 
گایه مند هستند.

شــهریار حیدری در نطق میان دستور خطاب به نمایندگان گفت: امروز 
در حوزه بین الملل مطالبی از جمله عنوان جعلی برای خلیج همیشــه فارس 
مطرح اســت و در این ارتباط به صورت مفصل مطالعاتی داشــتم و با علم و 

اطاع صحبت می کنم.
وی افــزود: موضوع پایانه ارشــدم دلایل مالکیت ایران بر جزایر خلیج 
فارس به اســتناد مدارک تاریخی و آبراه ها و مدارک این موضوع هم بیشــتر 
در دانشــگاه های بغداد، مصر و عربســتان موجود بود بنابراین اگر نگاهی به 
کتابخانه های خودشــان بیاندازند متوجه خواهند شــد که نام خلیج فارس 
تحــت عناوین مختلف از جمله بحر و خلیج فارس در کتاب های و نقشــه 
های کشورهای عربی بیشتر است و به زبان های مختلف در همه نقشه های 

دنیا نام خلیج فارس مطرح بود.
نماینده مردم قصرشیرین، سرپل ذهاب و گیانغرب در مجلس یازدهم 
ادامه داد: در طول تاریخ و زمانی که بشــر نام را بر این دریا گذاشــت کلمه 
خلیج فارس بوده اســت و کشورهای عربی بیش ازهمه متوجه این موضوع 
هســتند و اندازه جغرافیای خلیج فارس و به وسعت خلیج فارس، نام خلیج 
فارس در نقشــه های دنیا و کشــورهای عربی وجود دارد بنابراین بهتر است 

تحت تاثیر استکبار جهانی قرار نگیرند.
حیدری یادآور شد: استکبار جهانی بیش از یک سال است که دنبال تفرقه 
و تنش است و این موضوع هم یکی از رویکردهای استکبار است و با کمال 

تاسف برخی از کشورهای عربی تحت تاثیر قرار گرفته اند.
عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس با اشاره به بودجه ۱۴۰۲، گفت: امروز 
رئیــس جمهور در مورد بودجه ۱۴۰۱ اظهاراتی را مطرح کردند و به بودجه 
۱۴۰۲ هم گریزی زدند؛ به نظر می رســد که اطاعات غلط در اختیار رئیس 
جمهور قرار داده می شــود و در این رابطه درخواست ما به عنوان نمایندگان 
مجلس این است که حداقل اخبار و اطاعات درست برای ایشان تهیه شود؛ 
از نظر رئیس جمهور تورم مهار شــده، بیکاری و گرانی کاهش پیدا کرده و 
درآمدها افزایش یافته اســت؛ اگر این وضعیت حاکم است پس چرا جوانان 

از وضعیت فعلی بیشتر از هر زمانی گایه مند هستند.
وی خطاب به رئیســی تصریح کرد: چرا تمام نمایندگان مجلس گرفتار 
بیکاری و وضعیت نابسمان اقتصادی هستند؛ شما کدام تورم را مهار کردید؟ 
این چه اطاعاتی اســت که در اختیار شــما قرار می گیرد در این رابطه می 
طلبد مسئولان ذیربط اطاعات درست را در اختیار رئیس جمهور قرار دهند 

تا درست تصمیم گیری کند.
نماینده مردم قصرشیرین، سرپل ذهاب و گیانغرب در مجلس یازدهم 
یادآور شد: در زمان جنگ تحمیلی کارمندان دولت در کنار رزمندگان اسام 
در چند اســتان جنگی از جمله بوشهر، خوزستان، ایام، کردستان، کرمانشاه 
و آذربایجان غربی خدمت کردند اما متاسفانه خدمت این افراد غیرایثارگری 
محســوب می شود؛ وزارت دفاع در این رابطه لایحه ای به مجلس ارائه کرد 
و امیدواریم دولت آن را در اســرع وقت در دستور کار قرار دهد تا بخشی از 

خدمات آنها ایثارگری محسوب شود.
حیدری افزود: ۶۷ نماینده مجلس از یک سال گذشته به موضوع کولبری 
ورود و طرحــی را تدویــن کردند و دولت به مــوازات آن لایحه ای تنظیم 
کــرد و پیش از ایــن دو آیین نامه در مورد کولبری در دولت تصویب شــد 
و از دولت انتظار داریم موضوع معیشــت مرزنشــینان را به صورت جدی 
در دســتور کار قرار دهد؛ ۱۶ اســتان مرزی با ۱۵ کشــور همسایه هستند و 
دسترســی به آب های آزاد و جغرافیای مناســب داریم اما با کمال تاســف 
مردم مرزنشــین از کمترین امکانات بهره مند هستند؛ ما انتظار داریم قاچاق 
مهار شــود اما تا زمانی که دولت به مرزنشینان توجه نکند نباید انتظار داشته 
باشــیم که قاچاق مهار شــود؛ مرزنشینان قاچاقی نیســتند و مخالف قاچاق 
هســتند اما برای یک لقمــه نان حال ناچار هســتند از مرزها عبور کنند و 
دنبال تامین معیشــت خود باشند بنابراین انتظار می رود  توجه جدی به این 
 موضوع در دستور کار قرار گیرد و نمایندگان نیز به لایحه کولبری رای مثبت 

دهند.

سرویس سیاســی- نماینده اردبیل در مجلس شورای اسامی گفت: 
مشــکات اقتصادی طاقت فرسا شــده و دولت باید در بودجه سال آینده و 

برنامه هفتم توسعه فکری به حال وضعیت اقتصادی کند.
صدیــف بدری در جلســه علنی مجلس شــورای اســامی در تذکر 
شــفاهی، گفت: رفع تبعیض و توســعه متوازن همچنین توسعه عادلانه در 
 کشــور باید در اقتصاد صحیح پی ریزی شود که متأسفانه این امر مورد توجه 

نیست.
نماینده مردم اردبیل در مجلس شــورای اســامی بیان کرد: مشکات 
اقتصادی طاقت فرســا شده و دولت باید در بودجه سال آینده و برنامه هفتم 

توسعه فکری به حال وضعیت اقتصادی کند.
وی با بیان اینکه در شــرایط بد اقتصادی قرار داریم، اظهار داشت: مردم 
چندین ساعت در صف های نانوایی می مانند و تولیدکنندگان هم به صورت 
ساعتی با افزایش قیمت مواد اولیه مواجهند، باید برای رفع مشکات چاره ای 

اندیشیده شود.
بدری تاکید کرد: امیدوارم دولت عنایتی داشــته و از ظرفیت بانوان در 
مدیریت کان کشــور استفاده کند. در شــعارهای تبلیغاتی و سخنرانی های 
متعدد، مســئولان از مقــام زن حرف می زنند اما بایــد در عمل هم پایبند به 
حرفشان باشند. پس دولت بیش از گذشته از ظرفیت های بانوان در پست های 

مدیریتی کشور استفاده کند.

سرویس سیاســی-اعضای کمیســیون برنامه و بودجه مجلس شورای 
اسامی در کمیسیون تلفیق لایحه بودجه ۱۴۰۲ تعیین شدند. در جلسه فوق العاده 
کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسامی، ۹ نفر از اعضای این کمیسیون 
جهت عضویت در کمیسیون تلفیق لایحه بودجه سال ۱۴۰۲ انتخاب شدند. بر 
این اساس حمیدرضا حاجی بابایی نماینده همدان، آرش زره تن لهونی نماینده 
جوانرود، رجب رحمانی نماینده تاکســتان، ســمیه محمودی نماینده شهرضا، 
ســیدمحمدرضا میرتاج الدینی نماینده تبریز، احســان ارکانی نماینده نیشابور، 
سیدشــمس الدین حســینی نماینده تنکابن، رحیم زارع نماینده آباده و مهدی 

فرشادان نماینده سنندج عضو کمیسیون تلفیق لایحه بودجه سال ۱۴۰۲ شدند.

احمدی بیغش نماینده مجلس:

هر چه سریع تر به دور از ملاحظات 
سیاسی باید  از زیاده خواهی ترکیه 

جلوگیری کنیم

حیدری نماینده مجلس:

مسئولان اطلاعات درستی از وضعیت 
کشور به رئیس جمهور ارائه کنند

بدری در تذکر شفاهی:

دولت باید در بودجه و برنامه فکری برای 
بهبود وضعیت اقتصادی کند

اعضای  تلفیق بودجه ۱۴۰۲ کمیسیون 
برنامه مشخص شدند

از دولــت انتظار داریم کــه بحث نگاه ویژه را کنار بگذارنــد و در عمل به دردهای 
اســتان سیســتان و بلوچســتان بپردازند همچنین عنایت داشــته باشــید که 
بــا توجه به شــرایط آرامی که در کشــور وجــود دارد از رئیــس جمهور انتظار 
داریــم بحــث فضای مجــازی را جدی بگیرنــد و پلتفرم هایی که فیلتر شــدند و 
باعــث بیکاری حجــم عظیمی از مردم شــدند را بایــد آزاد کرد نمی شــود ما و 
شــما دنبال تیک آبی و خاکســتری باشــیم اما مردم دسترســی نداشته باشند.
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